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Verslag Algemene Ledenvergadering                        10 februari 2025 
 

Aanwezig:       Henk de Haan, Jet Cornelissen, Tjerk Janssen, Annemarie Van Os, Daan Jacobs, Wim Bouman, Sem Cornelissen,  

     Leo Hutten, Bart van Eldijk, Henny Kempen, Heribert Steinberg, Jos Smits, Mieke Thijssen, Peter Leenders, Peter  

      Rongen, Mari Nabbe, Eric Derikx & Sam Jacobs.   

Bestuur aanwezig: Eric Hendriks, Stef Jacobs, Tonnie Smits, Bram Jacobs; Rian Laarakkers, Brit Nabbe & Kim Stevens 

 

Afmelding:  Sonja Stevens, Erik Stevens, Lars Nabbe, Marga Nabbe, Marco Nabbe, Fleur Nabbe, Bart Jacobs, Harrie Jacobs, Ans 

Hendriks, Nomi Hendriks, Flynn Hendriks, Willem Buurman, Anke Janssen, Mirjam Nabbe, Judith Hendriks, Maria 

Miggiels, Geert van de Steeg, Mariska Hendriks, Maud Janssen, Ernest Denen, Inge de Kock, Annelies Hoefman-Smits, 

Vera Janssen-De Kleijnen.  

 

De voorzitter heet iedereen welkom en opent vervolgens de vergadering.  

 

Notulen Algemene Ledenvergadering van 2024; 

•  Goedgekeurd, geen op- en/of aanmerkingen.  

 

Het jaar 2024 

   

Voorzitter Eric Hendriks blikt terug op het jaar 2024. 

 

Terugblik jaar 2024:  

• Een jaar met vol bezette toernooien, competities en trainingen; 

• Een nieuwe, tweede trainer; 

• De succesvolle zomer challenge; 

• Gezellig en sportieve Play & fun activiteiten; 

• Glowtennis (met Beugen samen); 

• Het succesvolle 3e kerstdagtoernooi; 

• De vernieuwde, verfraaide kantine en inrichting (met veel dank aan betreffende vrijwilligers/leden die dit samen hebben 

waargemaakt); 

• Onderhoud:  

o Nieuwe dakgoot; 

o Nieuwe systeemdeur; 

o Jaarlijks onderhoud. 

• Nieuw internet, TV, laptop & telefonie.  

 

Ledenaantallen TV Sambeek 

De ledenaantallen van TV Sambeek blijven over de jaren fluctueren tussen rond de 300 leden. We hopen dit op peil te kunnen en 

mogen houden. Dit moeten we samen doen! Ook proberen we direct op de basisscholen te zorgen voor bekendheid en het actief 

aanbieden van tennis.  

 

Leeftijdscategorieën TV Sambeek 
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Jaarcijfers 

 

Opbrengsten & kosten 

 

De opbrengstenkant: 

• Subsidies: dit omvat een vast bedrag vanuit de gemeente en een bijdrage per jeugdlid.   

• Contributies: Kleine daling in aantal leden zorgt voor iets lager resultaat dan begroting.  

• Sponsoring: Kleine daling doordat sponsor gestopt is. Sponsoring is een onderdeel waarbij we komende jaren actief aan 

de slag moeten om dit te blijven behouden. Hiervoor zoeken we dan ook een sponsorcommissie.  

• Kantineopbrengsten: Goede toernooien, activiteiten en competities gehad. Een goede opbrengst dit jaar waar we enorm 

blij mee zijn.  

• Overig: Onder andere: Rabo clubkas.  

 

De kostenkant: 

• Inrichting onderhoud en clubgebouw: Hoger dan begroot. Dit komt door het nieuwe pasjes systeem (verplichte uitgave), 

nieuw interieur/schilderwerk en de afvalservice.  

• Onderhoud banen/terrein: Kosten hoog t.b.v. reservering €12.500 (voorziening) t.b.v. investering hekwerk.   

• Energiekosten:  Vanuit gemeente subsidie gekregen (voldeden aan alle voorwaarden). 3.500-4.000 EUR subsidie 

ontvangen.  

• Verzekeringen/belastingen: conform begroting 

• Afschrijvingen: conform begroting 

• Rentelasten: lening SVN 

• Contributies/abonnementen: bijdrage KNLTB, verenigingsbijdrage +€18 per lid, kassasysteem abonnement, systeem 

ledenadministratie/afhang.  

• Trainingskosten: Betalen we aan organisatie voor de trainingen.  

• Telefoonkosten: nu opgezegd. Hebben hiervoor nu glasvezel met abonnement voor TV, internet én telefonie.  

• Kantinekosten: Omzet was hoog, dus kosten waren ook hoger. Marge 40% behalen we (42% dit jaar). Marge blijft in 

controle zo. Dit is heel erg fijn en wenselijk.  

• Overig algemeen: Vrijwilligersbijdrage, poetsen kantine, onderhoudsgroep minimale bijdrage, toernooikosten, etc.  

 

Resultaat +€ 2.000.  

 

  

Balans 

 

Activa 

• Vaste activa:  

o Banen worden afgeschreven 

o Inventaris stond al niet meer op de balans 

o Weinig grote investeringen dus geen toename 

• Voorraad  

o Levering in december tegen oude prijzen laten komen, daarom voorraad iets hoger.  

• Overige vorderingen:  

o Mensen die nog voor tennistraining moesten betalen.  

• Banksaldo neemt toe:  

o Hiermee kunnen we keuzes maken t.b.v. de toekomst.  

 

Passiva 

• Eigen vermogen: `Neemt toe met resultaat boekjaar 

• Lening blijft doorlopen 

• Voorziening onderhoud: gedeeltelijk investeringen dekken 

• Kort lopende schulden: december termijn trainers (januari komt dit) 

 

 

 

 

 

 

 



 

Verslag ALV 10 februari 2025 
 3 

Vooruitblik en toekomst 2024 

  

• Sportief  

o Play & Fun (mogelijke samenwerkingen opzoeken) 

o 3e kerstdagtoernooi  

o Padel (oriënterend met andere tennisverenigingen) 

o Toernooien en competities op peil houden 

 

• Nieuw fietsenplan/fietsenstalling 

o Zowel opknappen én uitbreiden 

1. Of volledig aanpakken 

2. Of vernieuwen  

 

 
 

• Hekwerk 

o Hekwerkspecialisten geweest. Verschillende offertes ontvangen 

1. €60.000 totale park (kan gedeeltelijk) 

o Vraag Mari: Hoe duur zijn de renovatiekosten? Antwoord: Dit moet nog uitgezocht worden. 

o Vraag Jos: Is het nodig? Het zijn flinke kosten.  

Dit verder toegelicht bij de bestuursvoorstellen (zie onderin). Stemmen is nu te vroeg. We gaan de kosten opvragen voor 

renoveren en plannen later een nieuwe vergadering hiervoor in. 

 

 
 

• Contract leverancier/bier Lindeboom 

De opzegtermijn van Lindeboom is 2 jaar. Dit contract loopt daarom nog door, maar we staan open om alvast verder te 

kijken en te oriënteren. 
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• Jubileum 2026 

Zomer 2026: 50 jaar bestaan TV Sambeek. Hiervoor gaan we komende maanden op zoek naar jubileumcommissie leden. 

Mocht je willen helpen/iemand weten, laat vooral weten!  

 

Begroting 2024 

  

Opbrengsten 

• Subsidies: vergelijkbaar 2024 

• Ledenaantal wat lager: lagere contributieopbrengsten. 

• Reclame/sponsoring: doel van dit jaar 2024. 

• Kantineopbrengsten: voorzichtig aangehouden.  

 

Kosten 

• Kosten onderhoud: lager aangehouden i.v.m. lagere investeringen; 

• Energiekosten: €9.500 (geen subsidie dit jaar); 

• Verzekeringen en belastingen vergelijkbaar 

• Contributie/abonnementen: alles zoals we nu hebben; 

• Trainingskosten: voorzichtig aangehouden, afhankelijk van jeugdleden 

• Telefoonkosten: omlaag door Trined 

• Kantineopbrengsten in lijn met kosten 

 

Vraag Jos: Is het een mogelijkheid uit te zoeken om van het gas af te gaan als vereniging? (douche/verwarming).  

Antwoord: Het uitzoeken zeker waard. Dit zullen we komend jaar verder oppakken. 

 

Verslag kascommissie 

 

Dinsdag 28 januari 2025, 18.30 uur heeft de kascommissie, bestaande uit Sam Jacbos en Bart van Eldijk, de financiële administratie 

van Tennis Vereniging Sambeek gecontroleerd.  

 

Wij hebben de balans en de winst- en verliesrekening van 2024 en een gedeelte van de onderliggende documenten die betrekking 

hebben op dit overzicht nagezien en akkoord bevonden. Wij constateerden een gezonde financiële situatie mede dankzij 

ondermeer een actief beleid op het behoud van mooi leden aantal, goede bezetting bij de toernooien en verwerven van mogelijk 

subsidies, bijvoorbeeld de vergoeding uit het noodfonds energie. Wij hebben van de penningmeester mogen horen dat men het 

eerder gegeven advies, om te kijken naar de telefoon en internet kosten, ten harte heeft genomen en hier een besparing heeft 

gerealiseerd. 

 

Net als vorig jaar zien wij dat er nog geld gereserveerd is voor statiegeld sleutels en kleding, de kas van de penningmeester, de 

kantinecommissie en de jeugdcommissie. Deze bedragen zijn ook niet gebruikt in 2024 en derhalve adviseren wij om het geld dat 

in deze potjes zit, te laten vloeien naar de bankrekening van de tennisvereniging. Tevens met de penningmeester besproken om 

binnen het bestuur te bespreken om tijdens toernooien en andere evenementen gebruik te maken van muntjes. 

Stef bedankt voor je inzet en voor het goede werk dat je afgelopen jaar hebt verricht om de financiën van onze club in goede 

banen te leiden. 

 

De Kascontrole Commissie :  

• Sam Jacobs 

• Bart van Eldijk  

 

Sambeek, 10 februari 2025. 20.00 uur.  

 

De Kascontrole Commissie komend jaar: Sam Jacobs + Sem Cornelissen.  

 

Bestuursvoorstellen 

De bestuursvoorstellen dit jaar: 

 

• Herkiesbaar bestuursleden:   

o Bram   

o Kim 

o Tonnie 

Allemaal herkozen voor een nieuwe periode.  
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• Contributie: geen verhoging dit jaar 

 

• Kantineprijzen: geen verhoging dit jaar  

 

• Hekwerk banen: dit bestuursvoorstel is voor nu geparkeerd. We kunnen op dit moment niet stemmen, omdat er nog geen 

inzicht is in de renovatiemogelijkheden en bijbehorende prijzen. Dit gaan we eerst oppakken gezien het kostenoverzicht 

bij het volledig nieuw plaatsen van het hekwerk. We plannen daarmee later dit jaar een nieuwe vergadering en stemronde. 

 

• Nieuwe fietsenstalling:  

Stemming inzake nieuw plan fietsenstalling: 

o Stemming: Ja (13 mensen waren voor (van de 17)) 

Tonnie gaat dit met de onderhoudsploeg gaat dit verder oppakken. 

 

TV SAMBEEK zoekt naar … jou?  

 

Wij zijn op zoek naar:  

• Nieuwe mensen sponsorcommissie: opzet & vrijwilligers 

• Onderhoudscommissie leden 

• Vrijwilligers (jeugd) voor op de lijst overnemen kantinediensten (vanaf 16 jaar) 

• Nieuwe sleuteladressen: Eric Derikx en Sam Jacobs vinden dit geen probleem.  

 

Wil jij graag een andere bijdrage leveren voor onze club, iets organiseren of wil je meer informatie?  

Benader gerust een van de bestuursleden.  

 

Verantwoord alcohol schenken 

De gemeente heeft alle verenigingen bezocht en de Alcoholwet gecontroleerd. Onze vereniging voldeed daaraan. Wel wordt 

verzocht om alle mensen die achter de bar staan de e-learning Verantwoord Alcohol schenken te laten volgen. Dit is een digitale 

(snel te volgen) e-learning. Graag willen we verzoeken dit allen te volgen (Kim zal hiervoor een berichtgeving eruit doen).  

 

Rondvraag vanuit de leden 

Vragen & antwoorden rondvraag:  

 

Mari Nabbe: Meer zonnepanelen mogelijk? 

• Antwoord:  Dit zouden we moeten bekijken o.b.v. nieuwe regelingen.  

Mari Nabbe: is het mogelijk een popcast te organiseren? Om nieuwe leden te trekken.  

• Antwoord: Zeker de moeite uit te zoeken. Dit zullen we later bespreken. 

 

Peter Leenders: is het mogelijk voor de vrijdagcompetitie het wedstrijdschema te delen (als 4 teams thuis spelen)? 

• Antwoord: Sem zal dit schema digitaal delen in de captainsapp. Het lastige is dat het ook gaat om teams discipline. Teams 

moeten beginnen op de tijd en niet dan bijvoorbeeld nog koffie gaan drinken. We hopen dat iedereen dit zelf kan 

oppakken. 

 

Mieke: Akoestiek/geluid is achteruit gegaan in de kantine, gehorig geworden. Kan hier iets aan gedaan worden?  

• Antwoord: gaan we zeker uitzoeken.  

 

Jet Cornelissen: De koffie is nog steeds niet lekker. Is een ander koffiezet apparaat mogelijk?  

• Antwoord: de automaat kan op alle manieren ingesteld wordt. Eric laat de leverancier langskomen zodat ze koffie kunnen 

proeven. De voorraad moet voldoende zijn, dat pakt Rian op.   

 

Sem Cornelissen: Hebben we zicht op de ledenaantallen/toekomst ontwikkelingen?  

• Antwoord: Voor nu geen prognose, zullen we opvragen. Stabiliteit is belangrijk. Wel is de basisschool nu weer opkomend 

qua aantal leerlingen. We doen altijd ieder jaar al tennistraining geven aan de basisschool. We moeten de ouders bereiken, 

zij moeten de stap nemen.  

o De kinderen zijn vanaf 1 januari gratis lid om de drempel te verlagen;  

o Alleen les kost geld 

 

Peter Rongen: Kassasysteem werkt perfect. Systeem is meer dan de investering waard, dus dat is top.  
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Eric Derikx: Houden we ook rekening met de kwaliteit van de buizen/dikte van de buizen bij eventuele hekwerkvernieuwing?  

Antwoord: Als het nieuwe worden, dan worden het zeker dikkere buizen. Ook voor de stabiliteit en alles te vergroten.  

 

Sem: Is er een verslag van de jeugdcommissie? 

• Antwoord Rian: Het aantal jeugdleden is stabiel gebleven afgelopen jaren. Jeugd loopt verder top. Samenwerkingen 

Beugen, Rijkevoort & Haps met jeugdteams. Verder veel activiteiten.  

 

Bart: is het mogelijk om met muntjes te werken? 

• Antwoord: Bepaalde events is dat zeker mogelijk. Gaan we proberen. Willen omloop voorkomen. Willen hiermee een test 

doen tijdens een dagtoernooi/jubileum. Zitten echt voordelen en nadelen (met name het beheer).  

 

Adriaan Stevens Bokaal  

 

De Adriaan Stevens Bokaal 2024 gaat naar …………..Ger Dekkers!” 

 

Erelid  

 

Henk de Haan heeft altijd enorm veel voor de club gedaan en enorm veel betekent. Henk is een van de medeoprichters van de 

Tennisvereniging. Dit is al bijna 50 jaar geleden. Alle verdiensten die Henk afgelopen jaren heeft gedaan, worden enorm 

gewaardeerd. Henk was een van de kartrekkers en had altijd alles goed geregeld. Henk, bedankt voor alle inzet.  

 

Henk wordt erelid van Tennisvereniging Sambeek.  

 

Tot slot 

 

Indien er nog vragen zijn vanuit leden, is er altijd mogelijkheid om deze nog te stellen via een van de bestuursleden of via de e-

mail: info@tvsambeek.nl.  

 

 

mailto:info@tvsambeek.nl

